
Vážená paní kolegyně, 

 
v odpovědi kolegovi Markovi si velmi vážím naší spolupráce. Jemu jsem napsal, co bylo 
potřeba. Dnes jsme řešili na CED - DIY ortodoncii a jsem jeden z mála, kdo s tím chce něco 
dělat. Zlobíte se na Šmuclera jako ČOS ale svět se změnil a já tohle vlastně dodnes neřešil. 
Ale klidně se všichni můžete tvářit, že je rok 1992. Osobně je mi to jedno. 
 
BR Roman Smucler 
 


